
Hembygdsgillet i Karlstad 
 
Protokoll fört vid årsmöte för Hembygdsgillet söndagen den 17 
februari 2013. 
 

1. Mötets öppnande och fråga om dess behöriga utlysande. 
Ordförande utlyste en tyst minut för nyss avlidne medlemmen 
Göran Andersson. Mötet var behörigt utlyst.  

2. Justering av röstlängd, ett papper skickades ut för påskrift. 
3. Fastställande av dagordning, Bibbe-Lott Åsbom-Kunze anmälde 

en övrig fråga. Med detta tillägg godkändes dagordningen. 
4. Val av ordförande, sekreterare och två protokolljusterare, tillika 

rösträknare, för mötet. Sittande ordförande och sekreterare 
valdes. Till protokolljusterare utsågs Mattias Nyström och P-O 
Svensson. 

5. Föredragning av verksamhetsberättelser, ekonomisk berättelse 
och revisionsberättelse. De olika årsberättelserna godkändes. De 
kommer att kompletteras med verksamhetsberättelser för hårda 
slöjden samt för Karlstads spelfolk.  
Kassören Bengt Carlson gick igenom den ekonomiska 
berättelsen. Carlson kompletterar med en gällande balansrapport, 
därmed godkändes den ekonomiska redogörelsen. 
Per-Olof Svensson framförde revisionsberättelsen.  

6. Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. Den 
avgående styrelsen beviljades ansvarfrihet.  

7. Motioner och propositioner. Inga motioner eller propositioner 
hade inkommit.  

8. Beslut avseende ekonomi 
a. Medlemsavgifter för nästkommande kalenderår. 150:-

/vuxen, barn och ungdomar 50:- (avgift till 
riksorganisationen tillkommer; 150:-/vuxen, 110:-/barn och 
ungdom). Medlemsavgiften godkändes. 

b. Övriga avgifter, för innevarande verksamhetsår. De 
föreslagna avgifterna för uthyrning av Gillesstugan och 
Stenudden godkändes. Ersättningar och arvoden 
godkändes, undantag gjordes för bokning av Gillesstugan 
med anledning av förändringar där, se nedan under punkt 
15.  



c. Innevarande års budget. Bengt Carlson gick igenom den 
föreslagna budgeten. Budgetförslaget godkändes.  

9. Presentation av nya medlemmar. Karlstads spelfolk 
representerade av Klara Sköld och Johanna Andrén hälsades 
välkomna.  

10. Fastställande av antal styrelsemedlemmar för innevarande 
verksamhetsår. En styrelse på sammanlagt nio personer (sju 
ordinarie och två suppleanter) fastställdes.  

11. Fastställande av sektioner för innevarande verksamhetsår. 
Sektionerna Hård slöjd, mjuk slöjd, kören Hembrygden, 
Karlstads spelfolk, Stenuddenkommittén och 
Gillesstugekommittén fastställdes.   

12. Val av ordförande enligt § 4 mom 2.  
Omval av Birgitta Nyström på ett år. 

13. Val av övriga styrelseledamöter enligt § 4 mom 2.  
Sekreterare två år Margareta Kamp. 
Omval Kerstin Fröjdh, Per Andersson, två år.  
Fyllnadsval på ett år Annica Löfdahl.  
Till suppleant på ett år valdes Bibbe-Lott Åsbom-Kunze.  
Karlstads spelfolk har tillfrågats men avböjt en suppleantplats. 
Sektionen kommer däremot att ha alternerande representant 
närvarande vid styrelsemötena. En suppleantplats är mao vakant. 

14. Val av två revisorer och en revisorsuppleant. 
P-O Svensson och Tina Eriksson valdes till revisorer på vardera 
ett år. 
Lisbeth Gruvholm valdes till revisorsuppleant, också hon på ett 
år.  

15. Val av övriga funktionärer 
Till musikledare valdes Johanna Andrén. 
Till körledare valdes Gunnel Holmgren. 
Till Gillesstugekommittén valdes Georg Kunze, Leif Hultman, 
Hans Andersson.  
Till slöjdledare valdes Ann Gullbrandsson och Bengt Skoglund.   
Till Stenuddenkommittén valdes Bengt Grönlund, Kaj Nyström, 
Britt-Mari Andersson och Per Andersson. 
Anitha Stenstrand valdes till bokningsansvarig för Stenudden.  
Per Andersson redogjorde för nytt förslag till bokningsansvar för 
Gillesstugan. Diskuterades huruvida man som hyresgäst måste 



ha en garant inom föreningen för att få hyra Gillesstugan eller 
om man ska ha uthyrning till en vidare krets. Beslutades att 
styrelsen utser en arbetsgrupp som tillsammans med styrelsen 
kommer att utarbeta regler för hur uthyrning ska ske.  

16. Val av valberedning. Lena Andersson och Ann 
Gullbrandsson valdes till valberedning. 

17. Under punkt 3 anmälda ärenden. Bibbe-Lott Åsbom-Kunze 
frågade om vi skulle ställa in eller flytta en planerad danskväll 
den 17 mars. Beslutades att ställa in evenemanget.  
Ann Gullbrandsson tog upp frågan huruvida föreningen ska vara 
representerad under Ö-rundan (Hammarö) i månadsskiftet 
augusti-september. Beslutades att föreningen ska vara med på Ö-
rundan.  
Birgitta Nyström tipsade om möjligheten att representera 
föreningen på distriktsmässan för Värmländska Folkdansringen 
17 mars samt på Karlstads kommuns Prova-på-dag 1 juni. 
Ordföranden bad också om hjälp med avsyning av lokalen för 
bokningar som har gjorts för den närmsta tiden.  
Ann Gullbrandsson och Bibbe-Lott Åsbom-Kunze ska medverka 
på dräktkurs i regi av bland andra Region Värmland 23-24 
februari. 

18. Avslutning. Innan mötet avslutades passade v. ordf. Britt-
Mari Andersson på att överlämna blommor till valberedningen, 
till avgående styrelseledamoten Mattias Nyström samt till 
ordförande Birgitta Nyström.  
Per Andersson visade den nya hemsidan i anslutning till kaffe 
och fika. De församlade var eniga om att Per hade gjort ett 
fantastiskt arbete och antog med förtjusning den nya hemsidan. 
Ordförande förklarade mötet för avslutat.  
 
 
 
Margareta Kamp         P-O Svensson 
sekreterare          protokolljusterare 
 
 
Mattias Nyström 
protokolljusterare 


